

Minutes of the ACIP AGM 2025
Friday, 14th November 2025, 16h00 at the Clubhouse, Le Buisson



ITEM	AGENDA TOPIC	DISCUSSION
1	Welcome & apologies <i>Bienvenue et excuses</i>	<p>The event took place at the Clubhouse in Le Buisson and was attended by ten committee members and twenty-five ACIP members. Apologies were received from: Fabiene Filjak, Thomas de Plessis, Clare Creo, Anne Civel, Jessie Jorgensen, Lynne Webster, Brian Kerridge, Jeff Botger, Rebecca Easdale, Paul Steur, and Eve Cucheval. Jonathan opened the meeting by welcoming all attendees.</p> <p><i>La réunion s'est déroulée au Clubhouse du Buisson et a rassemblé dix membres du comité et vingt-cinq membres de l'ACIP. Les personnes suivantes se sont excusées : Fabiene Filjak, Thomas de Plessis, Clare Creo, Anne Civel, Jessie Jorgensen, Lynne Webster, Brian Kerridge, Jeff Botger, Rebecca Easdale, Paul Steur et Eve Cucheval.</i></p>
2	Signing of the minutes of the 2024 AGM <i>Signature du procès-verbal de l'AGM 2024</i>	<p>The minutes of the 2024 ACIP AGM were circulated to all members before the meeting. They were unanimously approved and electronically signed before posting on our website.</p> <p><i>Le procès-verbal de l'assemblée générale de l'ACIP 2024 a été distribué à tous les membres avant la réunion. Il est approuvé à l'unanimité et signé électroniquement avant d'être mis en ligne sur notre site internet.</i></p>
3	Election of Officers <i>Election des membres du bureau</i>	<p>With no other applications received, Jonathan Brooks was proposed as President, Lianne Lenz-Spijker as Vice-President, and Shona Wisedale and Evelyn Kaplan as Treasurer and Secretary, respectively. With a show of hands, all officers were duly re-elected without opposition.</p> <p><i>Aucune autre candidature n'ayant été reçue, Jonathan Brooks a été proposé comme président, Lianne Lenz-Spijker comme vice-présidente, et Shona Wisedale et Evelyn Kaplan comme trésorière et secrétaire, respectivement. À main levée, tous les membres du bureau ont été réélus sans opposition.</i></p>

5	<p>Treasurer & Membership Report</p> <p>Trésorier et rapport sur les adhésions</p>	<p>Our membership secretary of the past 5 years, Julie, had recently resigned from the position as well as her membership of the committee. Jonathan thanked her for her tireless efforts in the role, which had been extremely labour-intensive before the implementation of the new automated membership system. Given the significantly reduced workload, Shona, as treasurer, would now oversee the membership process.</p> <p>Shona gave an overview of ACIP finances. The year saw a significant increase in profit to 1062 € (2024:109 €), with large increases in membership fees (+23%) and bar and socials income (14%). Overall costs rose by 5%, and so the financial performance for the year was better than in 2024. Cash balances at year's end were a healthy 11076€ (2024: 8754€). The budget for 2026 has been set to break-even.</p> <p>Membership grew from 381 to 392 at the end of September 2025. Approximately 80 new members signed up in the last year, with 69 leaving. This level of turnover is very similar to the levels seen in the last few years.</p> <p>Full treasury & membership reports can be seen on our website https://acip24.com/en/organisation/agm/</p> <p><i>Julie, notre secrétaire chargée des adhésions depuis cinq ans, a récemment démissionné de son poste et quitté le comité. Jonathan l'a remerciée pour ses efforts inlassables dans le cadre de cette fonction, qui était extrêmement exigeante avant la mise en place du nouveau système automatisé de gestion des adhésions. Compte tenu de la réduction significative de la charge de travail, Shona, en tant que trésorière, supervisera désormais le processus d'adhésion.</i></p> <p><i>Shona a présenté un aperçu des finances de l'ACIP. L'année a été marquée par une augmentation significative des bénéfices, qui ont atteint 1 062 € (contre 109 € en 2024), avec une forte hausse des cotisations (+23 %) et des recettes du bar et des activités sociales (14 %). Les coûts globaux ont augmenté de 5 %, et les résultats financiers de l'année ont donc été meilleurs qu'en 2024. À la fin de l'année, le solde de trésorerie s'élevait à 11 076 € (contre 8 754 € en 2024). Le budget pour 2026 a été fixé à l'équilibre.</i></p> <p><i>Le nombre de membres est passé de 381 à 392 à la fin du mois de septembre 2025. Environ 80 nouveaux membres se sont inscrits au cours de l'année dernière, tandis que 69 ont quitté l'association. Ce taux de rotation est très similaire à celui observé ces dernières années.</i></p> <p><i>Les rapports complets sur la trésorerie et les adhésions peuvent être consultés sur notre site web. https://acip24.com/fr/organisation/agm/</i></p>
---	--	---

6	<p>President's Report</p> <p><i>Rapport du Président</i></p>	<p>Jonathan outlined the President's Report 2025 and gave a rundown of the past events enjoyed by the membership. He then went on to highlight some of the upcoming events, with emphasis on the efforts being made to introduce new items on the social calendar. Jonathan thanked the efforts of all group leaders and volunteers, whose help is essential in making ACIP work as it does. All those present supported this by applauding.</p> <p>A full copy of the report can be found on our website: https://acip24.com/en/organisation/agm/</p> <p><i>Jonathan a présenté le rapport du président pour 2025 et a donné un aperçu des événements passés auxquels les membres ont pu participer. Il a ensuite mis en avant certains des événements à venir, en soulignant les efforts déployés pour introduire de nouveaux éléments dans le calendrier social. Jonathan a remercié tous les responsables de groupe et les bénévoles pour leurs efforts, dont l'aide est essentielle au bon fonctionnement de l'ACIP. Toutes les personnes présentes ont applaudi pour marquer leur soutien.</i></p> <p><i>Une copie complète du rapport est disponible sur notre site web : https://acip24.com/fr/organisation/aga/</i></p>
7	<p>AOB</p> <p><i>Autres questions</i></p>	<p>Jonathan opened the floor for questions or suggestions. There were no questions from the assembly. Gavin Eyre thanked the officers and committee of ACIP for their support and efforts on behalf of the membership.</p> <p><i>Jonathan a invité l'assemblée à poser des questions ou à faire des suggestions. Aucune question n'a été posée. Gavin Eyre a remercié les dirigeants et le comité de l'ACIP pour leur soutien et leurs efforts au nom des membres.</i></p>
8	<p>Closure of Business</p> <p><i>Fermeture</i></p>	<p>There being no further business, Jonathan closed the meeting at 16:16 and invited everyone for a drink at the bar.</p> <p><i>L'ordre du jour étant épuisé, Jonathan clôture la réunion à 16 h 16 et invite tout le monde à prendre un verre au bar.</i></p>

Minutes taken by Evelyn Kaplan, Secretary